
 

PROTOKÓŁ NR IX/2020 
 

z obrad sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 9 lipca 2020 r. 
w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego w Bieruniu 

 
 
Obecni:  
1. Radni Rady Miejskiej Bierunia – według załączonej listy obecności (zał. nr 1 protokołu).   

  
Na stan 15 radnych:  obecnych                          12  

          nieobecnych    3    
      usprawiedliwionych  0  
 

2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Zastępca Burmistrza Sebastian Macioł, Skarbnik 
Miasta Dorota Przybyła, Sekretarz Miasta Jolanta Sałęga, Radca Prawny Katarzyna 
Morawska-Paterek.  

  
Porządek obrad: 
  1.  Otwarcie obrad.  
  2.   Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  
  3.   Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej: 
 a) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata   

     2020-2025; 
b) w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2020 rok; 
c) w sprawie Stanowiska Rady Miejskiej w Bieruniu dotyczącego budowy stacji bazowych 
telefonii komórkowych. 

  4.   Zakończenie obrad IX sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 
   
 
Ad 1     
 
Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej Krystyna Wróbel działając na podstawie art. 20 ust. 1 
ustawy o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r., otworzyła obrady IX sesji Rady 
Miejskiej w Bieruniu.  
Na podstawie § 9 ust. 1 Regulaminu obrad Rady Miejskiej stwierdziła, że liczba obecnych 
radnych pozwala na prawomocne obradowanie i podejmowanie uchwał.  

 Następnie przywitała radnych oraz wszystkich biorących udział w sesji.  

 
Ok godz. 08:05 na posiedzenie przybyli spóźnieni radni Agnieszka Demska-Furgał oraz Dariusz 
Czapiewski.   
Od tej chwili w obradach uczestniczy 12 radnych. 
 
Ad 2    
 

Wiceprzewodniczącą Rady zapytała, czy wszyscy radni otrzymali zawiadomienie oraz czy są 
wnioski o poszerzenie lub ograniczenie porządku obrad. Ponadto przypomniała, że z racji iż 



- 2 -  

  

jest to sesja nadzwyczajną zwołana na wniosek Burmistrza Miasta zmiany do porządku obrad 
wymagają również zgody wnioskodawcy.   
 
Radny Jarosław Mokry wniósł o poszerzenie porządku obrad o punkt związany ze zmianą 
planu pracy Komisji Bezpieczeństwa.  
 
Burmistrz Miasta wyraził zgodę na poszerzenie porządku obrad o pkt dotyczący zmiany  
Planu pracy Komisji Bezpieczeństwa oraz podziękowała radnym za tak liczne przybycie na 
sesję.      
  
Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek o zmianę porządku obrad.  
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian - 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin - 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Wniosek o zmianę został przyjęty jednogłośnie. 
 

Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie zmieniony porządek obrad. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian - 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin - 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Porządek ze zmianą został przyjęty jednogłośnie. 
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Ad 3   
 

Rada przystąpiła do rozpatrzenia projektów uchwał: 

a) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Bierunia na lata   
2020-2025. 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem jej podjęcia przedstawiła Skarbnik Miasta Dorota 

Przybyła.   

Głos w dyskusji zabrali radni: Krystyna Wróbel, Jarosław Mokry, Agnieszka Demska-Furgał 
poruszono między innymi sprawy dotyczące: zadania "Budowa drogi łączącej ul. Ekonomiczną 
z ul. Hodowlaną wraz z infrastrukturą techniczną, komunikującej tereny SSE w Gminie 
Bieruń"; postępowania przetargowego na odbierania i zagospodarowania odpadów 
komunalnych. 
 
Burmistrz Miasta, Skarbnik Miasta oraz Wiceburmistrz Miasta udzielili szczegółowych 
odpowiedzi na udzielone w czasie dyskusji pytania.  
 

Po zakończonej dyskusji Wiceprzewodnicząca Rady  poddała uchwałę pod głosowanie.   

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian - 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin - 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała IX/1/2020 została podjęta jednogłośnie.  
  

 

b) w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2020 rok. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem omówiła Skarbnik Miasta.  
 
Wiceprzewodnicząca Rady wobec braku głosów w dyskusji poddała przedmiotową uchwałę 
pod głosowanie. 
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 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian - 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin - 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała IX/2/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 
 

c) w sprawie Stanowiska Rady Miejskiej w Bieruniu dotyczącego budowy stacji 
bazowych telefonii komórkowych.  

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem jej podjęcia omówił Burmistrz Miasta.  
 

Następnie głos zabrali przedstawiciele mieszkańców Bierunia, którzy przedstawili między 

innymi swoje negatywne stanowisko w sprawie budowy masztu na terenie Bierunia i obawy  

z tym związane oraz poinformowali o działaniach podjętych w tym zakresie. 

W trakcie szerokiej dyskusji nad tematem, głos zabrali Burmistrz Miasta oraz radni: Krystyna 
Wróbel, Piotr Świerkosz, Walenty Magiera, Edward Andrejczuk, Maria Sitko, Natalia 
Grosman, Stanisław Jurecki, którzy również wyrazili krytyczną opinię na temat budowy 
masztu w przedmiotowej lokalizacji oraz poruszyli między innymi kwestie: przeanalizowania 
na Komisji Gospodarki Miejscowych Planów Zagospodarowania Przestrzennego w celu 
wprowadzenia zapisów ograniczających wysokość budowli na danych terenach oraz 
wskazania operatorom komórkowym odpowiednich rejonów do lokalizowania urządzeń 
infrastruktury telefonii komórkowej;  wprowadzenia w uchwale dodatkowego zapisu 
zakazującego budowy masztu „w bliskim sąsiedztwie zabudowań”; przeniesienie budowy 
masztów na tereny przemysłowe; bardzo trudnej sytuacji gminy z blokowaniem tego typu 
przedsięwzięć w związku z znowelizowaniem ustawy o wspieraniu rozwoju usług i sieci 
telekomunikacyjnych i wprowadzeniem art. 46 wyłączającym zakazy wprowadzone do MPZP;  
precyzyjnego i rzeczowego formułowania zapisów w uchwale; stanowiska jako uchwały 
intencyjnej; apelu do Starosty, by nie wyrażał zgody na niniejszą inwestycję.  
 
Po zakończonej dyskusji, Rada przegłosowała uchwałę w sprawie Stanowiska Rady Miejskiej  
w Bieruniu dotyczącego budowy stacji bazowych telefonii komórkowych. 
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Z uwagi na problemy techniczne radny Piotr Świerkosz zgłosił wniosek o przeprowadzenie 
głosowania ręcznego.  
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian - 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin - 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała IX/3/2020 została podjęta jednogłośnie. 
 

 
Następnie Radny Piotr Świerkosz odczytał wniosek w sprawie analizy Miejscowych Planów  
Zagospodarowania Przestrzennego, który następnie został przegłosowany ręcznie z uwagi na 
problemy techniczne.   
 
Rada Miejska w Bieruniu wnioskuje do Burmistrza Miasta o przeprowadzenie analizy 
Miejscowych Planów Zagospodarowania Przestrzennego w sprawie możliwości 
wprowadzenia ograniczeń w zakresie wysokości budowli, między innymi stacji telefonii 
komórkowych, w celu zabezpieczenia interesów Miasta i mieszkańców oraz przedstawienia 
wyników analizy na posiedzeniu Komisji Gospodarki w miesiącu wrześniu br. 
 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian - 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin - 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
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Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 
W dalszej kolejności radny Jarosław Mokry przedstawił wniosek o zmianę Planu pracy Komisji 
Bezpieczeństwa, który Wiceprzewodnicząca Rady poddała pod głosowanie . 
  
Rada Miejska w Bieruniu wnioskuje o wprowadzenie w Planie pracy Komisji 
Bezpieczeństwa zmiany tematów głównych tj. przesunięcie: z sierpnia na wrzesień tematu 
Gospodarka odpadami komunalnymi, a z września na sierpień tematu Zieleń w mieście.   
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian - 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 
10. Nyga Marcin - 
11. Panek-Bryła Barbara - 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. 
 
 
Ad 4 
Wiceprzewodnicząca Rady zamknęła obrady IX sesji Rady Miejskiej w Bieruniu.  
  
  
 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji 
Publicznej.  
  
Na tym protokół zakończono.  
Protokołowała:   
Anna Wilk  


